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Město Rtyně v Podkrkonoší

Hronovská 431, 542 33 Rtyně v Podkrkonoší
tel.č.: 499 888 140 | e-mail: podatelna@mestortyne.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 3 Zastupitelstva města Rtyně v Podkrkonoší

konané dne 21. 12. 2022 v Malém kulturním sále, K Jídelně 635, Rtyně v Podkrkonoší od 17:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na městském úřadě.

Přítomno: Bc. Stanislav Řezníček, DiS., Albert Janko, Petr Garček, MUDr. Jan Hartman, prof.
RNDr. Štěpán Hubálovský, Ph.D., Mgr. Lenka Kašparová, František Pěkný, Jana
Sehnalová, Karel Šafář, Bc. Veronika Turková, Mgr. Hana Vondráčková, Martin
Žďárský, Mgr. Martin Mičola příchod v 17:40 hodin

Omluveni: Pavel Fišera, Mgr. Antonín Stanislav, Ph.D.
Neomluveni:
Předsedající: Bc. Stanislav Řezníček, DiS.
Zapisovatel*: Ing. Ivana Stonjeková
Ověřovatelé zápisu: František Pěkný, Petr Garček

Zasedání  Zastupitelstva města Rtyně v Podkrkonoší  zahájil  v  17:00 starosta města přivítáním přítomných
občanů a členů zastupitelstva. Konstatoval, že je přítomno 12 zastupitelů a zastupitelstvo je usnášeníschopné.
Starosta dále uvedl, že zasedání bylo svoláno v souladu se zákonem č. 128/2000 Sb., o obcích, v platném znění.
Informoval, že zápis z minulého jednání zastupitelstva byl řádně ověřen a podepsán a nikdo ze zastupitelů k
němu neměl námitky. V souladu s jednacím řádem zastupitelstva jmenoval návrhovou komisi,  ověřovatele
zápisu a zapisovatele.

Návrhová komise: Bc. Veronika Turková, Karel Šafář, Jana Sehnalová

1. Schválení programu jednání

Starosta  města  představil  zveřejněný  program  jednání  zastupitelstva  a  navrhl  doplnit  jej  o  bod  týkající
se projednání uzavření dodatku č. 1 ke smlouvě o poskytnutí dotace s Koletovou hornickou hudbou.

PROGRAM:

1. Schválení programu jednání
2. Finanční záležitosti
2.1. Návrh rozpočtu města Rtyně v Podkrkonoší na rok 2023
2.2. Návrh rozpočtu hospodářské činnosti města Rtyně v Podkrkonoší na rok 2023
2.3. Rozpočtové opatření č. 7/2022
3. Majetkové záležitosti
3.1. Prodej pozemku p. č. 1142/3 v k. ú. Rtyně v Podkrkonoší
4. Územní rozvoj
4.1. Územní studie zastavitelné plochy Z17
4.2. Určený zastupitel pro pořízení Změny č. 2 Územního plánu Rtyně v Podkrkonoší
5. Různé
5.1. Volba členů výboru pro sport a tělovýchovu
5.2. Zpráva o činnosti městské policie Trutnov
5.3. Dodatek č. 1 ke smlouvě o poskytnutí dotace č. 7/2022 - Koletova hornická hudba
6. Diskuze
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Rtyně v Podkrkonoší schvaluje program 3. zasedání zastupitelstva města.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/1/2022 bylo schváleno.

2. Finanční záležitosti

2.1. Návrh rozpočtu města Rtyně v Podkrkonoší na rok 2023

Finanční odbor předkládá zastupitelstvu města návrh rozpočtu města Rtyně v Podkrkonoší na rok 2023. Návrh
rozpočtu  je  zpracován  na  straně  příjmů  i  výdajů  na  základě  známých  nebo  očekávatelných  skutečností,
plánovaných oprav a investic. Příjmy jsou navrženy ve výši 62.435.210 Kč a výdaje 77.809.890 Kč. Rozdíl mezi
příjmy a výdaji, kdy rozdílem je schodek, je kryt přebytkem hospodaření a prostředky na termínovaném účtu, a
to ve výši 15.374.680 Kč. 

Návrh rozpočtu je zpracován na úrovni  závazných ukazatelů.  Pro zajištění  informovanosti  při  projednávání
návrhu  rozpočtu  je  konkretizace  daňových  položek  a  položek  u  jednotlivých  paragrafů  uvedena
v  podrobném  rozpisu  návrhu  rozpočtu.

Návrh rozpočtu projednala rada města na jednání dne 12.12.2022 a doporučila jej zastupitelstvu města schválit.
Návrh rozpočtu byl zaslán také finančnímu výboru.

Starosta návrh rozpočtu stručně okomentoval a zmínil největší, především investiční,  výdaje, které jsou do něj
zařazeny. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Rtyně v Podkrkonoší schvaluje rozpočet města Rtyně v Podkrkonoší na rok 2023.
Rozpočet je přílohou č. 1 zápisu.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/2/2022 bylo schváleno.

2.2. Návrh rozpočtu hospodářské činnosti města Rtyně v Podkrkonoší na rok 2023

Finanční  odbor  předkládá  zastupitelstvu  města  návrh  rozpočtu  hospodářské  činnosti  města  na  rok  2023.
Hospodářská  činnost  zahrnuje  činnost  oddělení  správy  nemovitostí  (pronájem  bytů,  nebytů,  ubytovna),
lesní hospodářství, nájmy z vodohospodářské infrastruktury a nájem tělesa skládky a dále ostatní drobnou
činnost (prodej publikací, zpravodaje, pohledů, turistických známek, vizitek, půjčovné inventáře). Hospodářská
činnost se neúčtuje v rámci rozpočtové skladby, ale sleduje se na nákladových a výnosových účtech, není proto
součástí rozpočtu města.

Návrh rozpočtu hospodářské činnosti na rok 2023 projednala rada města na svém jednání dne 14.11.2022 a
doporučila jej zastupitelstvu města schválit.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  města  Rtyně  v  Podkrkonoší  schvaluje  rozpočet  hospodářské  činnosti  města  Rtyně
v Podkrkonoší na rok 2023. Rozpočet hospodářské činnosti je přílohou č. 2 zápisu.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0
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Usnesení č. 3/3/2022 bylo schváleno.

2.3. Rozpočtové opatření č. 7/2022

Finanční odbor předkládá zastupitelstvu města k projednání návrh rozpočtového opatření č. 7/2022. Příjmy
se navyšují o 1.175.700 Kč (úpravy dle očekávané skutečnosti), výdaje se ponižují o 3.705.200 Kč (úpravy dle
očekávané skutečnosti, přesuny mezi položkami v rámci kapitol, úprava rozpočtu o nerealizované výdaje - PD
vodojem,  PD  střecha  MěÚ,  balasty  sídliště),  úprava  financování  je  ve  výši  -4.880.900  Kč.  Po  provedení
rozpočtového  opatření  budou  příjmy  činit  64.333.375  Kč,  výdaje  71.544.627  Kč  a  financování  bude  ve  výši
7.211.252  Kč.  

Rozpočtové opatření projednala rada města na jednání dne 12.12.2022 a doporučila jej zastupitelstvu města
schválit.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Rtyně v Podkrkonoší schvaluje rozpočtové opatření č. 7/2022. Rozpočtové opatření je
přílohou č. 3 zápisu.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/4/2022 bylo schváleno.

3. Majetkové záležitosti

3.1. Prodej pozemku p. č. 1142/3 v k. ú. Rtyně v Podkrkonoší

Zastupitelstvu města je předkládána k projednání kupní smlouva na prodej pozemku p. č. 1142/3 (u hřbitova)
Českému sdružení církve adventistů sedmého dne.

Historie:  Rada  města  Rtyně  v  Podkrkonoší  na  svém  jednání  14.03.2022  schválila  záměr  prodeje  části
pozemku p.č. 1144/2  o výměře 563 m2, části pozemku p.č. 1142/2 o výměře 497 m2  a pozemku p.č. 1142/3
o výměře 1442 m2, vše v katastrálním území Rtyně v Podkrkonoší. V podmínkách záměru bylo uvedeno, že
zaslaná  cenová  nabídka  musí  dosáhnout  alespoň  výše  1.531.860  Kč.  Záměr  byl  v  souladu  s  §  39
zákona č. 128/2000 Sb., zákon o obcích, ve znění platných předpisů,  vyvěšen od 16.03.2022 do 01.04.2022,
kdy v 10 h skončila lhůta pro podávání nabídek. V tomto termínu byla na Městský úřad ve Rtyni v Podkrkonoší
doručena  1  nabídka,  a  to  od  Českého  sdružení  Církve  adventistů  sedmého  dne,  cenová  nabídka
činila 1.535.000 Kč, čímž byla splněna podmínka záměru prodeje. Následně byl vyhotoven geometrický plán
na  oddělení  pozemků,  kterým  vznikl  pozemek  č.  1142/3  o  výměře  2502  m2,  a  poté  návrh  kupní
smlouvy. Rada města Rtyně v Podkrkonoší na svém jednání dne 23.05.2022 doporučila zastupitelstvu města
schválit uzavření kupní smlouvy, jejímž předmětem je prodej pozemku p. č. 1142/3 o výměře 2502 m2  v k.
ú. Rtyně v Podkrkonoší,  s Českým sdružením církve adventistů sedmého dne, Peroutkova 2482/57, 150 00
Praha 5 -  Smíchov,  IČO 63831244,  za kupní  cenu 1.535.000 Kč vč.  DPH. Poté proběhlo pracovní  jednání
zastupitelů, kde bylo řešeno umístění modlitebny ve vztahu případného "zastínění" kostela a zvonice. Většina
zúčastněných  vyjádřila  obavy,  že  modlitebna  na  uvažovaném  pozemku  negativně  ovlivní  pohled
na dominantu města - kostel a zvonici. Již v tomto volebním období se uskutečnila schůzka zástupců církve
s  vedením  města,  kde  zástupci  církve  požádali  město  o  stanovisko  k  prodeji  pozemku  č.  1142/3  a
o schválení/neschválení kupní smlouvy.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Rtyně v Podkrkonoší  neschvaluje  uzavření  kupní  smlouvy,  jejímž předmětem je
prodej pozemku p. č. 1142/3 o výměře 2502 m2 dle geometrického plánu č. 2376-196/2022 pro rozdělení
pozemku a změnu hranic pozemku v k. ú. Rtyně v Podkrkonoší,  s Českým sdružením církve adventistů
sedmého dne, Peroutkova 2482/57, 150 00 Praha 5 - Smíchov, IČO 63831244, za kupní cenu 1.535.000 Kč
vč. DPH.
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Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/5/2022 bylo schváleno.

4. Územní rozvoj

4.1. Územní studie zastavitelné plochy Z17

Rada  města  dne  25.10.2021  schválila  zadání  vyhotovení  územní  studie  zastavitelné  plochy  Z17  Rtyně
v Podkrkonoší a 22.11.2021 schválila uzavření Smlouvy o dílo pro zpracování Územní studie Rtyně v Podkrkonoší
v rozsahu zastavitelné plochy Z17 podle platného ÚP Rtyně v Podkrkonoší s Ing. arch. Klárou Novotnou, Hradec
Králové.  Proběhlo  několik  jednání  města  s  architekty  i  s  paní  Michaelou  Kostkovou z  oddělení  územního
plánování MěÚ v Trutnově, studie byla vyhotovena a zastupitelstvu města je předkládána konečná verze studie.

Územní studii projednala rada na svém jednání dne 12.12.2022 a doporučila ji zastupitelstvu města schválit.

Starosta studii stručně okomentoval, vysvětlil, kterého území se studie týká a co by na tomto území mělo
do budoucna vzniknout. Místostarosta doplnil, že studie zahrnuje i výstavbu chodníku k vlakové zastávce a že
se ke studii vyjádřil i VAK Rtyně v Podkrkonoší. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Rtyně v Podkrkonoší projednává a schvaluje Územní studii zastavitelné plochy Z17
Rtyně v Podkrkonoší, na katastrálním území Rtyně v Podkrkonoší, tvořenou pozemky nebo jejich částmi
p.č. 2004/1, 2004/4, 2004/7, 2004/8, 2004/9, 2005/1 a 1935/16 jako podklad pro rozhodování v území a
ukládá pořizovateli vložení dat o této studii do evidence územně plánovací činnosti.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/6/2022 bylo schváleno.

4.2. Určený zastupitel pro pořízení Změny č. 2 Územního plánu Rtyně v Podkrkonoší

Určeným zastupitelem pro pořízení Změny č. 2 Územního plánu Rtyně v Podkrkonoší byl zastupitelstvem města
na jeho jednání dne 20.04.2022 stanoven pan Ing. Jiří Hanuš. Vzhledem k tomu, že pan Ing. Hanuš již není
zastupitelem, navrhujeme ustanovit  určeným zastupitelem pana prof.  RNDr.  Štěpána Hubálovského,  Ph.D.,
se kterým byla záležitost projednána a pan Hubálovský s ustanovením své osoby souhlasí. Pan prof. Hubálovský
doplnil, že se k výkonu této funkce nabídl a má zájem ji vykonávat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Rtyně v Podkrkonoší stanovuje , že určeným zastupitelem pro pořízení Změny č. 2
Územního plánu Rtyně v Podkrkonoší  bude pan prof. RNDr. Štěpán Hubálovský, Ph.D., zastupitel města.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. 3/7/2022 bylo schváleno.

5. Různé
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5.1. Volba členů výboru pro sport a tělovýchovu
blok 5.1-1

Na 2. zasedání zastupitelstva dne 21.11.2022 byl  zřízen výbor pro sport a tělovýchovu a jeho předsedou
byl zvolen pan Petr Garček. Počet členů výboru byl stanoven 3. Volba dalších členů výboru byla odložena
na další jednání zastupitelstva. Na další členy výboru byli navrženi pan Vlastimil Duch a pan Pavel Blažek.

Pan Petr Garček poděkoval za zvolení členů výborů a uvedl, že sportovní výbor bude spolupracovat se širším
okruhem  zástupců  sportovních  spolků  a  oddílů.  Informoval,  že  by  se  sportovní  výbor  rád  zasadil
o vznik multifunkčního venkovního sportoviště pro širokou veřejnost. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Rtyně v Podkrkonoší  volí  dalším členem výboru pro sport  a  tělovýchovu  pana
Vlastimila Ducha.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/8/2022 bylo schváleno.

blok 5.1-2

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Rtyně v Podkrkonoší volí dalším členem výboru pro sport a tělovýchovu  pana Pavla
Blažka.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/9/2022 bylo schváleno.

5.2. Zpráva o činnosti městské policie Trutnov

Městská policie Trutnov vykonává na základě veřejnoprávní smlouvy, uzavřené dne 09.08.2018, pro město
Rtyně v Podkrkonoší úkoly podle § 3 zákona č. 553/1991 Sb., o obecní policii, ve znění pozdějších předpisů.
Zastupitelstvu byla předložena zpráva o činnosti za období 01.12.2021-01.12.2022. 

Zastupitelstvo města bere zprávu o činnosti Městské policie Trutnov na území města Rtyně v Podkrkonoší
za období 01.12.2021-01.12.2022 na vědomí.

5.3. Dodatek č. 1 ke smlouvě o poskytnutí dotace č. 7/2022 - Koletova hornická hudba

Mezi  městem  Rtyně  v  Podkrkonoší  a  Koletovou  hornickou  hudbou  z.s.  byla  uzavřena  dne  14.03.2022
veřejnoprávní smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu města Rtyně v Podkrkonoší na rok 2022, číslo smlouvy
7/2022, jako účel dotace byla uvedena obnova materiálového vybavení orchestru v roce 2022. Dle ustanovení 
čl. VI smlouvy z dotace nelze hradit náklady na pořízení dlouhodobého majetku (majetek s dobou používání delší
než  1  rok,  který  se  postupně  opotřebovává).  Záměrem spolku  bylo  zakoupit  sadu  tympánů,  které  jsou
dlouhodobým majetkem. Vzhledem k výše uvedenému spolek žádá o uzavření dodatku ke smlouvě o poskytnutí
dotace, kde bude účel použití dotace rozšířen o možnost hradit z ní náklady na činnost a provoz spolku. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  města  Rtyně v  Podkrkonoší  schvaluje  uzavření  dodatku č.  1  k  veřejnoprávní  smlouvě
o  p o s k y t n u t í  d o t a c e  z  r o z p o č t u  m ě s t a  R t y n ě  v  P o d k r k o n o š í ,  č í s l o  s m l o u v y
7/2022, s Koletovou hornickou hudbou z.s.,  Sadová 850, 542 33 Rtyně v Podkrkonoší,  IČO 71241736.
Dodatek je přílohou č. 4 zápisu.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0
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Usnesení č. 3/10/2022 bylo schváleno.

6. Diskuze

Paní Zwiefelhoferová se zeptala, kde by mělo být uvažované multifunkční hřiště. Odpověděl pan Petr Garček, že
v lednu proběhne schůzka, na které se budou vytipovávat pozemky, které by byly pro vybudování hřiště
vhodné. Vyzval veřejnost, aby sportovnímu výboru sdělovala své náměty, nápady a podněty.

Starosta informoval, že se chystá vyhotovení energetického auditu či koncepce k řešení energetické krize.
Doplnil  jej  pan  Karel  Šafář,  který  uvedl,  že  tuto  iniciativu  vyvolali  zastupitelé  sdružení  SPOLU,  dále  že
na vyhotovení koncepce lze využít dotaci a bylo by vhodné intenzivně se této problematice věnovat.

Prof.  Štěpán  Hubálovský  uvedl,  že  nyní  je  v  řešení  zadání  nové  střechy  na  budovu  MěÚ  vzhledem
k požadavku možnosti ukotvení fotovoltaiky. Pan Robert Pižl doplnil, že zadání bylo předáno projektantce a
ta možnosti prověřuje.

Pan Petr Garček požádal pana starostu, aby s řediteli a vedoucími příspěvkových organizací projednal problémy,
které je v jejich organizaci potřeba aktuálně řešit a kterým by bylo zapotřebí se věnovat. Požádal o zpracování
seznamu. Pan Karel Šafář uvedl, že by uvítal tabulku se záležitostmi, které je třeba aktuálně řešit. Reagovali
starosta, místostarosta i prof. Hubálovský, že seznam či tabulka bude postupně zpracována. 

Na jednání se dostavil Mgr. Martin Mičola.

Paní Wichová se dotazovala na využití  připravované pergoly v areálu Rychty, odpovězeno jí  bylo, že bude
využívána při pořádání kulturních akcí pro širokou veřejnost. Na to reagovala, jestli by nebylo vhodnější místo
pergoly pořídit  kompostér pro ZŠ.  Dále zmínila četné krádeže výzdoby hrobů na urnovém háji,  které prý
prošetřuje Policie ČR. Odpověděl starosta, že o tom nemá město žádné zprávy.

Starosta  poděkoval  přítomným  za  účast,  popřál  všem  pěkné  Vánoce  a  ukončil  jednání  zastupitelstva
v 17:53 hodin.

Ověřovatelé: František Pěkný   ............................................................
 

Petr Garček   ............................................................
 
Starosta Bc. Stanislav Řezníček, DiS.   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 23. 12. 2022


